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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Što je Vijeće ministara BiH do sada 

uradilo glede priznavanja dokumenata Kosova kako bi time bar smanjilo štetu 

bosanskohercegovačkom gospodarstvu ili je u pitanju suradnja sa susjednim zemljama 

u cilju preuzimanja kosovskog tržišta od strane naših susjeda? Jer, Srbija i Hrvatska su 

to već učinile.” 

2. Pitanje postavljeno SIPA-i i Kolegiju Zastupničkog doma: “Ja sam u nekoliko navrata 

postavljao pitanje SIPA-i u vezi s ugovorom i aneksom ugovora o gradnji zgrade 

SIPA-e, te nabavi zemljišta za izgradnju ove zgrade. Nikada nisam dobio odgovor ni u 

starom sazivu, a, evo, ponovno obnavljam ista pitanja. Da mi se dostavi preslika 

ugovora i preslika aneksa, te da se obrazloži način nabave zemljišta za ovaj objekt, sa 

svim detaljima kupovine. Napomenuo bih da je revizor u svome revizorskom izvješću 

za 2008. i 2009. godinu evidentirao propuste oko ove aktivnosti.” 

3. Pitanje postavljeno Agenciji za rad i zapošljavanje BiH: “Je li u svome dosadašnjem 

radu ova agencija imala ijedan projekt vezan za zapošljavanje Roma, bilo samostalno 

ili u suradnji s entitetskim ili kantonalnim zavodima za zapošljavanje?” 

  
 


